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Premalo za vse življenje
Po pričakovanjih je bila

osrednja in dokaj burna raz-
prava na včerajšnji seji izvrš-
nega odbora telesnokulturne
skupnosti, kateri so priso-
stvovali tudi vsi predsedniki
izvršnih odborov TKS občin
in sekretarji vseh ljubljanskih
občinskih zvez telesnokultur-
nih organizacij, nameniena
predlogu strokovne službe o
prednostnih športnih pano-
gah v Ljubljani za prihodnje
srednjeročno obdobje
1981-1985. Razprava je bila
burna in razgibana, čeprav ni
šlo še za nikakršno odločitev
o tem, katere športrie panoge
naj bi telesnokulturna skup-
nost Ljubljana in z njo skupaj.
seveda vse občinske telesno-
kulturne skupnosti podpirala
v prihodnjem srednjeročnem
obdobju.

Pripomb je bilo veliko, saj
so v razpravi sodelovali dele-
gati vseh občinskih TKS, ven-
dar je bilo nekaj pripomb pre-
malo domišljenih in le navrže-
nih, nekatere pa le velja ome-
niti. Predvsem gre za vpraša-
nje, ali je Ljubljana z vsemi
občinami sposobna tudi v pfi-
hodnje podpirati enajst šport-
nih panog, kolikor je v prete-
klem srednjeročnem obdob-
ju? Praksa je namreč pokaza-
la, da je sredstev mnogo pre-
malo, da bi lahko v celoti pod-
pirali (financirali) vseh enajst
športnih panog. Spomnimo
se, da je TKS Ljubljana v pre-
teklem letu sofinancirala na-
črtovane programe za vseh
enajst športnih panog le še s
približno 17 odstotki vseh po-
trebnih sredstev. Tudi dej-
stvo, da bodo prihodnje zim-
ske olimpijske igre v Jugosla-
viji, ne more biti zadosten ra-
zlog, da bi nekatere športne

panoge, ki so že v preteklem
srednjeročnem obdobju po-
kazale velik napredek, trpele
na račun izrazito zimskih
športnih panog, ali z drugimi
besedami, da bi pretežni del
združenih sredstev namenili v
naslednjih štirih letih zim-
skim športnim panogam. Mi-
mo navedenega ne gre zane-
mariti tudi primerjave vrhun-
skega športa v Ljubljani z re-
zultati v jugoslovanskem,
evropskem in svetovnem me-
rilu.

Nič ni še odločenega, ostaja
pa ugotovitev, da bo odločitev
težka, čeprav je bilo na prvi
pogled videti, da bo prav
obratno, da se bo namreč
mnogo lažje odločiti po štiri-
letni praksi. O predlogu bo
razpravljala tudi zveza tele-
snokulturnih organizacij
Ljubljane, pri čemer ne bo
mogla zanemariti usmeritve v
republiki, o gradivu pa bodo
razpravljale tudi vse ljubljan-
ske občinske telesnokulturne
skupnosti in zveze telesno-
kulturnih organizacij, verjet-
no pa tudi občani v krajevnih
skupnostih in delavci v zdru-
ženem delu, saj imajo končno
pravico tudi oni odločati o
tem, za koga in kaj bodo po-
rabljena sredstva, ki jih zdru-
žujejo od svojih bruto oseb-
nih dohodkov za potrebe tele-
sne kulture. Pripombe, skle-
pe in predloge bo po javni raz-
pravi zbrala strokovna služba
pri TKS Ljubljana, ki jih bo
posredovala izvršnemu odbo-
ru TKS Ljubljana, člani IO pa
bodo morali pripraviti dokon-
čen predlog, ki ga bo morala
nazadnje sprejeti skupščina
telesnokulturne skupnosti
Ljubljana.
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